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Abstract (en)
[origin: US2018314211A1] Watch comprising a movement with an axially and rotationally movable main stem, and a control mechanism for the
remote control of the main stem which comprises a secondary stem operable by a user and guided in rotation by guide means of a plate, and
axial stop means for a secondary pinion integral in rotation with the secondary stem, and a transmission train meshed with the secondary pinion
to transmit any rotation of the secondary pinion to the main stem, and further comprises an articulated connection, arranged to transmit any axial
motion of the secondary stem to the main stem.

Abstract (fr)
Montre (2000) comportant un mouvement (1000) avec une tige principale (1) de manoeuvre mobile axialement et en rotation, et un mécanisme
de commande (100) pour la commande à distance de cette tige principale (1) lequel comporte une tige secondaire (2) manoeuvrable par un
utilisateur guidée en rotation par des moyens de guidage (4) d'une platine (3), et des moyens d'arrêt axial (5) d'un pignon secondaire (6) solidaire
en rotation avec la tige secondaire (2), et un rouage de transmission (7) en prise sur ce pignon secondaire (6) pour transmettre toute rotation du
pignon secondaire (6) à la tige principale (1), et comporte encore une liaison articulée (8) agencée pour transmettre tout mouvement axial de la tige
secondaire (2) à la tige principale (1).
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